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VALORACIÓ DE LES REUNIONS D'INICI DE CURS 21-22 

Aportacions de les famílies 

 

 

 

3.1. He trobat a faltar...28 respostes 

Que se grabara o se propusieran más horarios. En el documento que se envió antes habian pistas pero no informacion concreta como los 

margenes de horas de entrada/salida, por ejemplo. 

Solucions per treballar amb un grup tant nombrós 

La reunió en format presencial 

Siempre trobo a faltar el contingut del que han d'apendre, imagino que pel sistema de projectes, que dona la sensació que l'objectiu es 

aconseguir una personalitat mes que uns coneixements empirics 

La reunió 

Otra franja horaria para poder reunirnos 

Res 



Reunió presencial, encara que ho entenem 

Explicacions del perquè no es van fer les estades pedagògiques a finals del curs anterior, ni durant aquest curs.  

El tracte presencial  

Explicacions més concretes i clares per part de la direcció del centre respecte la decisió de fer grup de 27 alumnes. La resposta que se'ns va 

transmetre no ens va deixar tranquils ni satisfets. No varem trobar adequat q se'ns adreces a la regidoria d'Educació per fer "queixa".  

Habían muchas cosas que los padres hemos tenido que rectificar a las maestras. No estaba bien preparada.  

Una reunión individual por alumno con el profesor para conocer al niño (como cada año) 

Mes temps per l'intercanvi d'informació 

Mes informació sobre el contingut didactic de durant el curs. Quins projectes es tractaran, com s'estructuraran les clases...  

La reunió ha anat molt bé (tot i que hem tingut algun problema amb els enllaços, q hem pogut resoldre).  

Aprofundir més en el currículum i metodologies que es treballaran durant el curs. 

Mes detalls dels objectius d'aprrenentage i l'organitzacio de l'horari. Explicacio argumentada de perque no desdoblen i entren dos profes a 

l'aula Justificacio de l'ampliscio de rati i criteris per desdoblar sise per segon curs consecutiu i no 3r. 

Tot correcte 

Entrevista en persona i una mica més de temps 

Explicacions del treball que faran a l'aula durant el curs, explicar com trebalaran les mates i fins on han d'assolir cada tr imestre, com 

treballaran l'estona de la lectura i què és important que assoleixin a aquestes edats, que no expliquen res del funcionament per les noves 

families, que a les 16:00h de la tarda el 90% dels pares estem treballant i no és hora per fer reunions, i per sobre de TOT, que la reunió es 

centrés en les inquietuds de famílies concretes i no en la qüestió de fons: Quines mesures es prenen per compensar els gairebé dos cursos 

de retard en lectoescriptura, càlcul i raonament a causa de la pandèmia i les mesures covid com la barreja d'alumnes arribats d'infantil amb 

alumnes que havien de cursar segon de primària. 

Detallar més el currículum i les metodologies que s'aniran treballant durant el curs. 

Una valoració genèrica del claustre o equip directiu del projecte educatiu de centre, en concret, de la implementació del treball per projectes.  

No he trobat a faltar res 

Reunions presencials 

Más flexibilidad de horarios para los que trabajamos por la mañana. 

 

3.2. Altres comentaris.17 respostes 

L'horari no m'ha anat bé pq se m'ha solapat amb la reunió de 5e 

De la reunió no tinc res a dir, tot bé. El q sí m'agradaria és expresar la meva opinó respecte l'adaptació. Penso que de cara a 3er o 4rt dia 

haurien de quedar-se al menjador i a dormir, i recogir-los a les 15h, o en aquest cas, 15:10h. Perquè passen de 3 hores a més de 7 de cop. 

Gràcies 

Disculpeu. Vaig fer enquesta pensant q era la 1a reunió família-tutora. Entenc q aquesta enquesta respon a la 1a reunió de totes les famílies 

alhora. L'horari va ser bo. La claredat en l'explicació també. Tenir la informació prèviament (prezi) fa que poguessim resoldre els dubtes in 

situ. 

M'agrada que Hi hagi una reunió inicial! 

Hola muy buenas, deciros que el día que me asignaron para la reunión con el tutor estaba de guardia y no me he podido conectar. Me 

gustaría quedar para otro día si es posible. Gracias. 

No vaig poguer asistir per el horari, per aixó no puc opinar. 

Comencem el curs amb certa preocupació. Venim de 2n amb nivells acadèmics molt diferents (4 grups, 4 nivells, com a mínim), i pensem q 

amb un grup tant nombrós, ens podrem trobar amb dificultats. Esperem que els nostres infants puguin assolir tots els continguts q 

corresponguin, i que puguin evolucionar adequadament. La preocupació no és nomes individual, sinó de forces famílies. Agrairïem que se'ns 

vagi informant de l'evolució, i de com es plantejarà el curs, després de les proves de nivell fetes aquests primers dies. Est em neguitosos. 

Moltes gràcies 

La reunió, com a primer contacte i per informar sobre aspectes rellevants del nostre infant, ha estat correcte.  

L'horari no m'ha anat bé pq se m'ha solapat amb la reunió de 6e. Vaig acabar amb el móvil i l'ordinador sense enterar-me bé de cap de les 

dues. 

Molt just de temps, tant l'inici com el timing. 

Seria d'agraïr l'opció de triar horaris per la tarda (o més enllà de les 15h). Hem hagut de fer reunió dins l'horari laboral.  Per la resta, tot molt be 

El fet de penjar tota la informació de la reunio a la web de l'escola és molr positiu. Potser fins i tot hi hauria apartats que no caldria comentar 

duranr la reunió. I anar directa a les novetats. Felicito a les tutores. També m'ha agradat que iniciï la trobada l'equip directiu. 

Degut al format de la reunió va online, cosa que ja som conscients que no depèn de vosaltres, i que la tutora de la meva filla era nova del 

cicle, m'ha faltat més proximitat per part d'ella. Tampoc ens ha donat la possibilitat d'entrevistar-nos amb ella. 

Estaria molt bé que la reunió quedes gravada perquè els pares i mares que no poden ser-hi la puguin escoltar en un altre moment. 

Crec que ha sigut massa aviat per la reunió, seria mes adient fer-ne una mes endavant en aquest mateix trimestre per tenir feedback real de 

l’adaptació, de l’evolucio del nen i coses a treballar a casa. 

Res 

 


